

СОДЕРЖАНИЕ

<i>Мхитарян В. Г., Бадалян Г. Е.</i> Влияние пероксидированных и непероксидированных ненасыщенных жирных кислот на активность супероксиддисмутазы	7
<i>Бойтинский Е. Я., Гендельс Б. С., Рыжова Т. П.</i> Анализ вызванных потенциалов мозга кроликов с герпетическим энцефалитом методом теории автоматического регулирования	13
<i>Агаронова Д. А., Аветикян М. Б., Байбуртян С. А.</i> Некоторые показатели клеточного иммунитета при экспериментальном гипопаратиреозе	18
<i>Бардахчян Э. А., Черепанов Ю. П.</i> Ультраструктурные альтерации нефрона в ранний период эндотоксического шока	26
<i>Манукян Л. А.</i> Субмикроскопическая анатомия сосудов синовиальных оболочек	34
<i>Геворкян И. Х., Ахвердян Р. А.</i> О синдроме передней большеберцовой артерии	41
<i>Элоян А. А., Нагапетян И. О.</i> О реактивности церебральных сосудов при патологии гипоталамуса	47
<i>Назаров Л. У., Оргусян Р. В.</i> Лечение типичных сочетанных проктологических заболеваний	53
<i>Миансарян И. Т., Чилингарова М. В.</i> Осмотическая резистентность лейкоцитов больных пороками сердца	59
<i>Серебрякова И. К.</i> Значение некоторых «факторов риска» в развитии инфаркта миокарда	65
<i>Акопджанян Э. С.</i> О возрастной и функционально-приспособительной перестройке эндокарда ушка левого предсердия человека	69
<i>Арустамян С. А.</i> Флюорографическая диагностика плевритов	76
<i>Акопян Л. П., Щербакова Л. Н.</i> Изучение изоиммунизации к форменным элементам крови плода у женщин с неосложненной и патологически протекающей беременностью	83
<i>Саркисян Д. С.</i> Кислотно-щелочное состояние крови новорожденных, матери которых проживают в радиусе воздушного бассейна завода синтетического каучука	87
<i>Старлычанова Л. Д.</i> Становление нервно-сосудистых связей нижних олив в онтогенезе человека	93
<i>Туляк Ю. С., Сливняк И. М.</i> Двухпороговая задача в прогнозировании мозговых исходов	99
<i>Казарян А. Г., Саркисян Л. С., Исаакян Ц. Г.</i> О длине голосовых связок человека по возрасту	105
<i>Габлумян Ю. А.</i> О противорецидивном воздействии цветков василька синего при мочекаменной болезни	110
<i>Хачатрян Л. Н.</i> Наш опыт лечения желчнокаменной болезни японской мушмулой	115
<i>Татоян Р. А.</i> Изменения артериального и венозного кровообращения у больных с почечной коликой на фоне мочекаменной болезни	117

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Մխիթարյան Վ. Գ., Բաղայան Գ. Ե. Պերօբսիդացված և ոչ պերօբսիդացված չհագնացած ճարպաթթուների աղղեցությունը սուպերօքսիդիդիամուտագայի ակտիվության վրա	7
Վոյտինսկի Ե. Յա., Դենդելս Բ. Ս., Ռիծովա Տ. Պ. Հերպետիկ էնցեֆալիտով ճագարների ուղեղի առաջացրած պոստենցիալների վերլուծությունը ավտոմատ կարգավորման տեսության մեթոդով	13
Անարոնովա Ջ. Ա., Ալեխիյան Մ. Բ., Բայրուրյան Ս. Ա. Փորձարարական հիպոպարաթիրեոզի ժամանակ բջջային իմունիտետի մի քանի ցուցանիշներ	18
Բաբայան Է. Ա., Չեռնյանովա Յու. Պ. Էնդոտոքսինային շոկի սկզբնական շրջանում նեֆրոնի ակտերացիայի անդրկառուցվածքային հիմքերը	26
Մանուկյան Լ. Ա. Ձուսպային պատյանների անոթների սուբմիկրոսկոպիկ անատոմիան	34
Գևորգյան Ի. Խ., Հախվերդյան Ռ. Ա. Առաջնային մեծուղքային զարկերակի սինդրոմի մասին էլքյան Ա. Ա., Նահապետյան Ի. Ի. Հիպոթալամուսի ախտահարման ժամանակ գլխուղեղի անոթների ռեակտիվականության մասին	41
Նազարով Լ. Հ., Օրգուսյան Ռ. Վ. Տիպիկ զուգորդված պրոկտոլոգիական հիվանդությունների բուժումը	47
Միանասարյան Ի. Տ., Գրիգորյան Մ. Վ. Լեյկոցիտների օսմատիկ կայունությունը սրտի արատով հիվանդների մոտ	53
Սեբերյանովա Ի. Կ. Որոշ «ոչսկի ֆակտորների» նշանակությունը սրտամկանի ինֆարկտի զարգացման համար	59
Հակոբջանյան Է. Ս. Մարդու ձախ նախարտի ականջիկի էնդոկարդի տարիքային և ֆունկցիոնալ-հարմարողական վերակառուցման մասին	69
Առաւստամյան Ս. Ա. Պլերիտների հայտնաբերումը ֆլուորոգրաֆիայի մեթոդով	76
Հակոբյան Լ. Պ., Շչեբրակովա Լ. Ն. Պտղի արյան ձևավոր տարրերի նկատմամբ առաջացող իդրոիմունիզացիայի ուսումնասիրությունը նորմալ և ախտաբանորեն ընթացող հիվանդություն ունեցող կանանց մոտ	87
Սաբաջյան Դ. Ս. Սինթետիկ կառուցիկ գործարանի արտանետվածքների աղղեցության շրջանում ապրող մայրերից ծնված նորածինների արյան թթվա-հիմնային հավասարակշռությունը	93
Ստարիչանովա Լ. Դ. Ստորին ձիթապտուղներում նյարդա-անոթային կապերի կազմավորումը	99
Թուենյան Յու. Ս., Սիլվեյակ Ի. Մ. Երկշմքային խնդիրը ուղեղի արյան շրջանառության սուր խանգարումների կանխագուշակման ժամանակ	105
Ղազարյան Ա. Գ., Սաբաջյան Լ. Ս., Խաճակյան Դ. Գ. Մարդու ձայնալարերի երկարության մասին ըստ տարիքի	110
Բաբլումյան Յու. Ա. Կապույտ տերեփուկի ծաղիկների կանխարգելիչ ներգործությունը միզաքարային հիվանդության ժամանակ	115
Խաչատրյան Լ. Ն. Լեզաքարային հիվանդության բուժման մեր փորձը ճապոնական զկեռով Թաթոյան Ռ. Տ. Զարկերակային և երակային արյան շրջանառության փոփոխությունները միզաքարային հիվանդությամբ պայմանավորված երկկամային խիթի ժամանակ	121

C O N T E N T

<i>Mkhitarian V. G., Badalian G. E.</i> The Effect of Peroxidated and nonperoxidated Acids on Superoxide Dismutase Activity	7
<i>Voitinsky E. Ya., Gendels B. S., Ryzhova T. P.</i> Analysis of Provoked Potentials of Brain in Rabbits with Herpetic Encephalitis by Method of Automatic Regulation	13
<i>Aharonova J. A., Avetkian M. B., Baiburtian S. A.</i> Some Indices of Cell Immunity in Experimental Hypoparathyreosis	18
<i>Eardakhchian E. A., Cherepanov Yu. P.</i> Ultrastructural Bases of Nephron Alterations in Early Period of Endotoxic Shock	26
<i>Manukian L. A.</i> Submicroscopic Anatomy of Vessels of Synovial Membranae	34
<i>Gevorkian I. Kh., Hakhverdian R. A.</i> Syndrome of Anterior Tibial Artery	41
<i>Eloyan A. A., Nahapetian I. O.</i> On the Reactivity of Cerebral Vessels in Pathology of Hypothalamus	47
<i>Nazarov L. U., Orgustan R. V.</i> Treatment of Typical Combined Proctologic Diseases	53
<i>Miansarian I. T., Chilingarova M. V.</i> Osmotic Resistance of Leukocytes in Patients with Heart Diseases	59
<i>Serebriakova I. K.</i> Significance of Some "Risk Factors" in Development of Myocardial Infarction	65
<i>Hakopian E. S.</i> On the Age and Functional—Adaptable Rearrangement of the Human Endocardium of Auricle of the Left Auricle	69
<i>Aroostamian S. A.</i> Photoroentgenographic Diagnosis of Pleuristies	76
<i>Hakopian L. P., Scherbakova L. N.</i> Study of Izoimmunization to Form Elements of Fetal Blood in Women with Uncomplicated and Pathologic Pregnancy	83
<i>Sargisstan D. S.</i> Acid—Base State of the Blood in Newborns Whose Mothers Live in Aerial Basin of the Synthetic Rubber Plant	87
<i>Starlychanova L. D.</i> Formation of Neurovascular Connections of Inferior Olives in Human Ontogenesis	93
<i>Tunian Yu. S., Silviak I. M.</i> Biliminal Problem in Prognosis of Cerebral Insults	99
<i>Ghazarian A. G., Sarkisstan L. S., Isahakian D. G.</i> On the Length of Human Vocal Cords According to the Age	105
<i>Bablumian Yu. A.</i> Antirelapsing Effect of the Blue Cornflower in Urolithic Disease	110
<i>Khachatryan L. N.</i> Our Experience of Treatment of Cholelithic Disease by Japanese Medlar	115
<i>Tatoyan R. A.</i> Changes of Arterial and Venous Circulation in Patients with Renal Colic on the Background of Urinolithiasis	121